
Referat fra ITI- Bestyrelsesmøde
d. 27.04.21 kl. 19.30  hos Mads Næblerød

Deltagere:   Mads Næblerød, Søren Sørensen, Jens Nielsen,  Maj-Britt Steffensen og 
Marianne Rise
Afbud: Ole Emil Rasmussen,  
 
Agenda: 

1. Afgørelse om, og evt. fastsættelse af Generalforsamlingsdato
2. Økonomi – Jens
3. Atletik og Corona-påvirkning – alle
4. Hjemmeside - Marianne
5. Ny Instruktør – Mads
6. Atletikudvalg – Jens´(Mads)
7. Medlemsliste – Marianne m.fl
8. Diverse Medlemsopgørelser – Mads
9. Booking-portaler mv. – Mads
10. Andet
11. Fastættelse af næste møde

Referat:

1. Afgørelse om, og evt. fastsættelse af Generalforsamlingsdato:

Generalforsamlingen afholdes ligesom sidste år skriftligt pga Corona- situationen.        .

Jens spørger John og Mogens, om de fortsat vil være foreningens revisorer og giver Marianne 
besked.

Marianne spørger Vibeke, om hun fortsat vil være revisorsuppleant.

Bestyrelsen foreslår en vedtægtsændring: Pga foreningens nuværende medlemstal anset det, 
at en suppleant er tilstrækkeligt.

Såfremt forslaget vedtages, træder det i kraft fra og med denne generalforsamling.

Marianne laver et forslag a’la sidste års udsendelse, som sendes til alle 
bestyrelsesmedlemmer til kommentarer/ændringer/godkendelse.

 2. Økonomi – Jens:

Likviditeten er 24.000 kr  - Jens udarbejder regnskab og sender til revisorerne.
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3. Atletik og Corona-påvirkning – alle:

Vi fortsætter gymnastikken i maj og juni - 1 time med Linnea kl 18 - 19.
Efter gymnastikken vil der være mulighed for at tage atletikmærket til ca kl 19.30.
Sidste gang gymnastik er d. 15. juni.
D. 22. juni tages udholdenhedsprøven - kun gang (5 km eller 8 km på tid)
Vi laver en rute i Søndermarken og Frederiksberg Have, som begynder og slutter ved 
Bjælkehytten - Valby Langgade 2 (forudsat, at vi kan bestille bord til efterfølgende spisning) 
Maj-Britt  kontakter Bjælkehuset for at høre, om vi kan reservere plads d. 15.  juni kl ca 19.30 - 
vi forventer, at mindst 20 medlemmer vil deltage.
Vi ønsker deres Frokostanretning til kr 168.

4. Hjemmeside - Marianne:

Hjemmesiden er opdateret.
Vi skal til september have taget nye fotos af bestyrelsen og til forsiden. 

5. Ny Instruktør – Mads:

Linnea har sagt op med udgangen af denne sæson.
Yves Mavula vil gerne være vores træner fra september 2021.

6. Atletikudvalg – Jens´(Mads):

Jens har deltaget i atletikudvalgets møder, for at sikre, at vi får vores tider.

7. Medlemsliste – Marianne m.fl.:

Der er 17 medlemmer på dameholdet
Herreholdet har mistet et medlem og er nu 19 medlemmer.

8. Diverse Medlemsopgørelser – Mads:

Mads sender medlemsopgørelse til kommunen.
Marianne sender opdaterede medlemslister til Mads.

9. Booking-portaler mv. – Mads:

Der er igen kommet ny bookingportal, som er besværlig at bruge.

10. Andet

Intet til dette punkt

11. Fastsættelse af næste møde:

D. 18. august 2021 kl 19.30 hos Mads.

Referent: Marianne Rise
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